
Protokół spotkania dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 261 

im. Stanisława Kostki-Potockiego w Warszawie z Zarządem Rady Rodziców

z dnia 26.09.2023r.

W dniu 26 września 2023r. odbyło się spotkanie w którym wzięli udział: 

Pani Ewelina Jankowska – Dyrektor ZS nr 79 

Pani Marzena Gałecka-Borowska – Wicedyrektor ZS nr 79 

Pani Anna Zalewska – Wicedyrektor ZS nr 79

Pan Albin Karbownik – Przewodniczący RR

Pani Agata Bednarczyk – Zastępca Przewodniczącego RR

Pani Anna Uzdanowska-Podedworna – Skarbnik RR

Pani Katarzyna Holc – Członek Zarządu/Skarbnik RR

Pani Olga Szymańska – Członek Zarządu RR

Pani Urszula Włodarska-Sęk – Członek Zarządu RR

Omówione tematy: 

1. Trudności z dostateczną ilością czasu na zjadanie obiadów przez dzieci w
trakcie przerw. Zostanie zrobione rozeznanie w tej sprawie przez dyrekcję szkoły
we współpracy z pracownikami stołówki. Dyżurujący w czasie przerw nauczyciele
zostaną  skierowani  do  pomocy  w  pilnowaniu  wydawania  obiadów  zgodnie  z
ustalonym harmonogramem dla każdej z klas. 

2. Odprowadzanie  młodszych  dzieci  przez  rodziców  do  szatni  szkolnej.
Zgodnie z ustaleniem wrzesień jest miesiącem szczególnej troski o młodsze dzieci
adaptujące się do warunków szkolnych, w związku z tym Pani Wicedyrektor Anna
Zalewska monitoruje sytuację i na bieżąco reaguje na zgłaszane potrzeby dzieci i
rodziców.

3. Omówienie  Projektu  „  Klasa  w  Warszawie.  Warszawa  z  klasą”.
https://edukacja.um.warszawa.pl/klasa-w-warszawie-warszawa-z-klasa.
Nauczyciele  zostaną  ponownie  poinformowani  o  tym  projekcie.  Zostanie
wskazana osoba do koordynowania realizacji projektu w szkole tak aby wszystkie
środki mogły być wykorzystane do grudnia 2023r. 

4. Różowe Skrzyneczki. Ustalone zostało, że w szkole zostaną umieszczone różowe
skrzyneczki z niezbędnym wyposażeniem dla nastolatek. Zaproponowane zostało
aby jedną skrzyneczkę zakupiła Rada Rodziców SP nr 261, jedną Rada Rodziców
LO i jedną zapewni szkoła. Wyposażenie skrzyneczek może być finansowane ze

https://edukacja.um.warszawa.pl/klasa-w-warszawie-warszawa-z-klasa


środków  dzielnicy  Wilanów,  ale  wymaga  to  jeszcze  potwierdzenia.
Zaproponowano,  aby  bieżące  uzupełnianie  skrzyneczek  należało  do  zadań
szkolnego wolontariatu. Kwestie należy potwierdzić z opiekunem wolontariatu. 

5. Zapytanie o możliwość zorganizowania dodatkowych zajęć dla młodzieży.
Wśród  propozycji  były:  warsztaty  biologiczne,  fotografia  mobilna  połączona  z
konkursem, Chat GPT. Ustalono, że Rada Rodziców znajduje firmę do realizacji
zajęć a dyrekcja przydziela nauczyciela do koordynowania zajęć na terenie szkoły. 

6. Dyskoteka. Ustalono,  że jest  możliwość zorganizowania dla dzieci  i  młodzieży
dyskoteki szkolnej np.  z okazji  karnawału.  Do realizacji  tego zadania niezbędni
będą rodzice chętni do pomocy. 

7. Piknik rodzinny. Na wzór lat wcześniejszych w planie jest zrealizowanie pikniku
angażującego  uczniów,  wychowawców  i  rodziców  do  wspólnej  aktywności  i
zabawy. Termin pikniku zostanie ustalony w późniejszym terminie. 

8. Semestr kończący się w grudniu. Semestr pierwszy został skrócony pozornie. Z
uwagi na egzaminy ósmoklasistów, matury, a kolejno wycieczki klasowe dzieci w
drugiej części roku szkolnego mają dużo dni wolnych od nauki. Koniec pierwszego
semestru został ustalony uwzględniając realną liczbę dni dydaktycznych, tak aby
oba semestru były pod tym względem równe. 

9. Elektroniczne  podręczniki. Omówiono  trudności  z  korzystaniem  z  nich  z
powodu braku  dostępu  do pełnych wersji  książek.  Dyrekcja  ma sprawdzić  czy
istnieje możliwość dostępu do pełnej wersji podręczników elektronicznych. 

10. Nocowanie w szkole.  Niema możliwości zorganizowania nocowania w szkole z
powodu  braku  dozorców  nocnych  i  braku  możliwości  właściwego  zadbania  o
bezpieczeństwo dzieci. 

11. Czujniki  e-papierosów  w  toaletach.  Ustalono,  że  temat  nie  jest  aż  tak
powszechny  aby  była  konieczność  inwestowania  w  urządzenia.  Sprawa  nadal
będzie monitorowana. 

12. E-legitymacje,  będą  obowiązywać  w  szkole  od  roku  szkolnego  2024/2025.
Szkoła przygotowuje się do tego aby sprostać temu zadaniu. Spodziewamy się, że
będzie  to rozwiązanie łączące e-legitymację z m-legitymacją, kartą do biblioteki i
innymi możliwościami. 

13. Erazmus.  Warto  zachęcać  nauczycieli,  zwłaszcza  klas  7  i  8,  do  korzystania  z
wyjazdów organizowanych przez Erazmus.  https://www.facebook.com/FRSE.fb.
Szkoła  chciałaby  nawiązać  współpracę  z  innymi  placówkami  i  organizować
wymianę  uczniowską.  Niezbędne  jest  aby  szkoła  wyznaczyła  koordynatora  do
projektu spośród pracowników. 

14. Dostęp do ZOOM. Rada Rodziców wyraziła zgodę na sfinansowanie rocznego
dostępu do platformy ZOOM dla szkoły. 

15. Okulary  VR. Szkoła  zakupiła  8  sztuk  okularów.  Będą  one  wykorzystywane
podczas  zajęć.  W  planach  jest  zakup  kolejnych  sztuk  na  miarę  możliwości
finansowych. 

16. Konkurs dla nauczycieli. Rada Rodziców w listopadzie przedstawi podczas Rady
Pedagogicznej założenia konkursu dla nauczycieli. W przypadku zainteresowania
ponownie ogłosi konkurs. 
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17. Klimatyzacja w klasach. Dyrekcja zgłosiła problem z nadmierną temperaturą, w
okresie  wiosenno-letnim,  w  salach  lekcyjnych  usytuowanych  od  strony  frontu
szkoły. Rozważane jest zamontowanie w nich klimatyzatorów. 

18. Plac zabaw dla małych dzieci.  Ponownie  analizowaliśmy co można zrobić  z
nieużywanym placem zabaw znajdującym się na tyłach szkoły. Ze względu na brak
w szkole dzieci do lat 6 (a dla takich użytkowników jest homologacja urządzeń na
placu  zabaw)  poszukiwane  jest  rozwiązanie  zagospodarowania  tego  terenu  po
uprzednim,  trudnym  prawno-logistycznie  zlikwidowaniu  dotychczasowych
urządzeń. 

Sporządziła:
Katarzyna Holc


